
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 366
van ELS STERCKX
datum: 16 februari 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Paardenslachterijen  -  Fraude en maatregelen

Elk jaar neemt het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen (FAVV) 
deel aan een grootschalige actie via de Nationale Opsporingseenheid (NOE), een eenheid 
gespecialiseerd in fraudebestrijding. Gezien de deskundigheid van het FAVV neemt het 
FAVV hierbij het voortouw voor het project ‘paardenvlees’. Bij inspecties van 
slachtpaarden blijkt dat ongeveer 20% van de paspoorten tekenen van vervalsing 
vertonen. De betrokken levende dieren en karkassen van paarden worden dan in beslag 
genomen.

1. Heeft de dienst Dierenwelzijn bij deze acties een rol? Zo ja, welke? Zo niet, waarom 
niet?

2. Hoeveel levende dieren werden in de periode van 2019 tot heden in beslag 
genomen?

3. Hoeveel karkassen werden in de periode van 2019 tot heden in beslag genomen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 366 van 16 februari 2023
van ELS STERCKX

Aangezien het gaat om een federale bevoegdheid kan ik hierop geen antwoorden geven. 
De afdeling Dierenwelzijn heeft hierin ook geen bevoegdheid.


